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Rada rodičů FZŠ prof. Otokara Chlupa, z. s. 
se sídlem Fingerova 2186/17, 158 00 Praha 5 Stodůlky 

IČ: 09446575 
spolek zapsaný ve spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, sp. zn. L 73801 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ  

Datum a čas konání:  21. září 2021, 17:30 hod. 

Místo konání:  FZŠ prof. Otokara Chlupa 

Zasedání svolala:  Jana Mašínová, předsedkyně výboru Rady rodičů 

Přítomní:   29 delegátů nebo jejich náhradníků dle prezenční listiny, 
PaedDr. Zuzana Majstrová – ředitelka školy a paní Renáta 
Bezděkovská, vedoucí školní jídelny 

Ze 33 tříd má 30 tříd přítomného svého delegáta nebo 
náhradníka, tj. nadpoloviční většina, zasedání je 
usnášeníschopné. 

Třídy 6.C, 8.A, 9.B nejsou zastoupené.  

Zapsala:  Lenka Neuvirtová 

Přílohy: Prezentace ze zasedání, přehled prevence, informace o změně 
stanov 

 
PROGRAM A VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ: 

 

1. ZAHÁJENÍ, SEZNÁMENÍ S PROGRAMEM SCHŮZE 

Zasedání zahájila předsedkyně výboru Rady rodičů Jana Mašínová v 17:30 hod., sdělila 
počet přítomných, konstatovala, že zasedání je usnášeníschopné, navrhla za se 
předsedkyni tohoto zasedání a paní Lenku Neuvirtovou za zapisovatelku.  
 

Návrh usnesení: Rada rodičů volí předsedkyní dnešního zasedání Janu Mašínovou, 
zapisovatelkou Lenku Neuvirtovou. 
Hlasováno:  Pro: 30 / Proti: 0 / Zdržel se: 0  
Usnesení přijato. 

2. PŘEDSTAVENÍ SE, INFORMACE O FUNGOVÁNÍ RR 

• Představení se 

• Informace o fungování RR, stanovy jsou k nahlédnutí na webu.  

• Přivítání nových delegátů 
 
Představení výboru – předsedkyně a místopředsedkyň. 
 
Rada rodičů je spojencem školy, účastníme se mnoha aktivit. Jsou tu pracovní skupiny pro 
konkrétní oblasti – pro zahradu, pro jídelnu, pro nadané děti. Další informace dále v zápisu. 



 2 

3. PŘEDSTAVENÍ ŠKOLY 
Paní ředitelka stručně představila „školu v číslech“: 
105 zaměstnanců, 26 asistentů, včetně cizojazyčných, kteří pomáhají dětem s jiným mateřským 
jazykem 
Snaha je na 1. stupni držet počet dětí ve třídě do 25, na druhém stupni o trochu více 
2 psychologové 
2 výchovné poradkyně – pro 1. a pro 2. stupeň 
Na 1. stupni odešla pí. Uč. Hromádková do důchodu. Přišla zpátky z MD paní uč. Venhodová 
Na 2. stupni se rozšiřoval kolektiv kvůli 4 šestým třídám, několik nových pedagogů (dějepis, 
chemie, atd.) 

4. STAV KONTA A PLATBA ČLENSKÝCH PŘÍSPĚVKŮ 

• Stav konta k 21. 9. 2021 je 468 170 Kč 

• V roce 20/21 vybráno 180 400 Kč 

• Z toho příspěvky 172 800 Kč 

• dary 7 600 Kč 

• V 8/2021 převedeno 409 570 Kč z účtu staré RR, po fúzi obou spolků.  

• V roce 19/20 vybráno 180 000 Kč 

• Potenciál příspěvků je 811 dětí x 300 = 243 300 

• Realistické je při 80 % úspěšnosti vybrat cca 190 000 
 

• Podklady pro placení členských příspěvků budou zaslány jednotlivě delegátům pro jejich 
třídu – jmenný seznam žáků, včetně variabilního symbolu, k přeposlání rodičům. Stejná 
informace měla být rozdána na proběhlých třídních schůzkách třídními učiteli. 

• Výše příspěvků – 300 Kč na každého žáka. Členství je dobrovolné, nicméně prosíme rodiče 
o zaslání. Je možné poslat i vyšší příspěvek. 
 

• Na co se používají peníze z fondu RR a další informace – viz příloha.  
 

5. INVESTICE 

• Budgety na školní rok 21/22 (viz příloha, některé detailnější informace níže) 
Nově se přispívá: 
- Příspěvek na vysvědčení – 300 Kč na pololetí a třídu. Třída a třídní učitel vyberou, kdo si 

odměnu nejvíc zaslouží. Není tím myšleno, že odměněn bude vždy nejlepší studijní 
výsledek. Může to být například největší zlepšení, nebo někdo, kdo pomohl někomu 
dalšímu. 

- Scio testování – 115 Kč na žáka. Vedení školy navrhuje testovat plošně všechny 
deváťáky, výstupy ze Scio testování považuje za přínosné pro žáky. Do nynějška si mohli 
testování zaplatit rodiče, ale pak nebyly testované všechny děti. 

- Fotosoutěž – na zakoupení rámečků na fotky ze fotosoutěže, která proběhla koncem 
školního roku 20/21. Soutěž se bude opakovat a fotky v rámečcích budou umístěné jako 
dekorace ve škole. 

Zaběhlé příspěvky: 
- Hračky do družiny – příspěvek na dárek na Vánoce. Každé oddělení si vybere hru, 

stavebnici nebo podobné v hodnotě 2000 Kč.  
- Příspěvek na šerpování pro 9. ročníky – přispíváme na šerpy, skleničky (upomínkový 

předmět) a drobné občerstvení. 
- Příspěvky na Školy v přírodě a výlety – každá třída má k čerpání 1000 Kč v rámci 

celodenních výletů nebo ŠvP. 
- Příspěvky na zájezdy – podobné jako u ŠvP. Bude se čerpat, pokud situace nějaké 

zájezdy umožní. 
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- Ocenění do soutěží – drobné ceny za umístění v soutěžích, olympiádách nebo výzvách 
nebo sladkost za účast. 

- Divadlo – příspěvek na divadelní představení pro 1. třídy, bude se čerpat, pokud situace 
dovolí 

-  Mikuláš a MDD – sladkost pro každého žáka 
Budgety, které se nevyčerpají, se buď koncem školního roku uzavírají nebo po dohodě 
s výborem  RR převádí do následujícího školního roku. 

 

Návrh usnesení: Rada rodičů souhlasí s rozpočten investic na školní rok 21/22 v celkové 
výši 187 000,-Kč.  
Hlasováno – Pro: 30 / Proti: 0 / Zdržel se: 0 
Usnesení přijato. 

6. ÚPRAVA STANOV 

• Změna principu členství v Radě rodičů (viz příloha) 

Hlasováno – Pro: 30 / Proti: 0 / Zdržel se: 0 
Usnesení přijato. 

7. NAŠE ČINNOST V ROCE 21/22 

• Web – na webu školy je stránka Rady rodičů. Návrh vytvořit vlastní stránky, které budou 
propojené z webu školy, na stránku RR. Bylo by vhodné připravit obsah a rozhodnout 
o formě. Hledáme dobrovolníka ze strany rodičů. Škola také potřebuje modernizovat školní 
web, také budou rádi za pomoc ze strany rodičů. 

• Sdílený disk – vytvoření pro účely RR, emailová adresa. Přes školu je technicky 
problematické, uděláme vlastní Gmail adresu a sdílený prostor.  

• Budeme rádi za zapojení akčních rodičů do různých aktivit RR. 
 

• Pracovní skup. pro jídelnu – dnešního zasedání RR se zúčastnila paní Renáta Bezděkovská, 
vedoucí jídelny, a paní Míša Filipková, kuchařka, delegátka RR a členka pracovní skupiny pro 
jídelnu.  
- Vypracoval se projekt obnovy jídelny, projekt leží na radnici a čeká se na peníze od 

Magistrátu. V optimistickém výhledu by se peníze mohly uvolnit na příští léto.  
- Chtěli jsme zapojit i děti, ale nebyl na to bohužel prostor 
- Radnice nám přislíbila, že by se projekt mohl prezentovat v prostorách školy formou 

výstavy 
- V současné době jednáme o schůzce zástupců Radnice a Rady rodičů 
- Radnice přišla s hotovým projektem, nebyl velký prostor pro připomínky, některé dílčí 

připomínky byly přijaty 
- Snaha o přesvědčení Magistrátu o zakoupení přístrojů, které budou ekonomičtější a 

ekologičtější a budou umožňovat moderní přípravu pokrmů, například vaření vývarů 
přes noc bez dozoru 

- Stav zařízení školní jídelny je nedostatečný.  
- Objevují se stížnosti na chutnost připravovaných pokrmů. Je potřeba řešit konkrétní věci 

a konkrétní připomínky. Zásadní věc je obnova zařízení, aby bylo možné začít řešit další 
věci.  

 

• Anketa z programu Skutečně zdravá škola  
Škola je zapojená ve spolupráci s Radou rodičů do programu Skutečně zdravá škola, který 
má za cíl zlepšit kvalitu jídla ve školní jídelně. Plánuje se audit „Analýza školní jídelny a 
monitoring soli“. Další věci jsou například snižování množství uzenin, snižovat množství 
mouky atd. Škola má zájem o zpětnou vazbu a zlepšování.  
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• Plánujeme anketu: mezi rodiči, směrem k dětem, mezi zaměstnanci školy. Chceme se 
zamyslet, jaké informace potřebujeme z ankety dostat. Anketu řeší primárně Jitka Čiháková 
a Dagmara Kabíčková.  

• Platí stále možnost, aby se rodiče objednali přes paní Bezděkovskou do jídelny a přišli 
ochutnat, podívat se a udělat si vlastní názor. Je tam sešit pro zápis názoru. Škola ocení 
konkrétní připomínky a podněty od rodičů a dětí, co konkrétně jim nevyhovuje a chtěli by 
zlepšit.  
 

• Pracovní skup. pro ro zahradu 
Na konci minulého školního roku se schválila investice do studie. Proběhly dotazníky pro 
děti a zaměstnanci školy. Proběhly dva workshopy, děti ze 3. a 4. třídy pracovaly 
s lektorkami. Teď byly pracovní skupině představeny výsledky z workshopů, byly 
představeny možnosti dalšího postupu paní Knappové a paní zástupkyni Krečové. Aktuálně 
je na vedení školy rozhodnout jak dál. Byla snaha o to najít i nějaké nápady na rychlé a 
snadné změny, které by šly realizovat hned – hlavní cíl je vytvořit podnětnější prostředí pro 
družiny a zlepšení možnosti venkovní výuky. Koncepci je třeba dále dopracovat a dokončit 
dle dohody se školou. 
Vyzýváme další delegáty či rodiče, aby se aktivně zapojili. Jana Knappová pošle výzvu 
s vysvětlením, co účast v pracovní skupině obnáší. 
Škola dostala grant – z něho se budou platit ještě další dva workshopy. Zúčastní se děti 
z přírodovědného semináře a skupina (třída) mladších dětí. Děti budou zapojené, něco si 
budou moct i samy vyrobit.  
Škola by ráda využila další grantové příležitosti na financování realizace některých opatření. 
 

• Pracovní skup. pro nadané děti 
Má na starosti Jana Panochová (dnes nepřítomná). Dělala se anketa, výsledky viz níže, bod 
9. 

8. BĚHEM ROKU  

• Z časových důvodů přeskočeno, informace jsou na webu školy a od třídních učitelů.  

• Prevence (drogy, sítě, šikana) – přiložené k zápisu informace od paní ředitelky, prevence, 
které se dělají každý rok, další, podrobnější informace najdete také na webu školy 

• Testování žáků (CERMAT, SCIO testy) – plán využít SCIO testy pro všechny deváťáky, oproti 
minulosti, kdy bylo jen pro děti, jejichž rodiče to zaplatili. 

9. VYHODNOCENÍ ANKETY Z KONCE ROKU 20/21 

• Celkem je na prvním stupni 26 nadaných dětí. 

• Osm rodičů poslalo kontakty a mají zájem na spolupráci. Připravíme setkání. 

10. KNIHOBUDKY 

• Ve škole byly zřízené knihovničky pro sdílení odložených knížek pro děti (tzv. knihobudky). 
Pro každý stupeň je zřízená samostatná knihovna.  

• 29. 9. – 15. 10 proběhne sbírka knížek pro děti a mládež. Prosíme o donesení knih ne recepci 
školy. 

• Pravidla nastaví školní parlament 

11. DALŠÍ BODY 

• Možnost instalace krabice na recepci – možnost donesení nepotřebných her a hraček nebo 
sportovního vybavení pro družinu a dalšího spotřebního materiálu, který by mohl být ve 
škole užitečný. Krabice bude umístěna na recepci školy během celého školního roku. O jejím 
zřízení Vás budeme informovat.  

• COVIDOVÁ SITUACE: 

• situace se zhoršuje, k současnému datu je 6 pozitivně testovaných dětí, už je několik tříd 
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zcela nebo z poloviny v karanténě. Pokud jsou děti očkované nebo prodělaly covid, tak 
v karanténě nejsou. Jedno dítě a jeden pedagogický pracovník je pozitivní i přes očkování. 
Kombinování prezenční i distanční výuky v jedné třídě je velmi náročné na pedagogy. 

• Škola neplánuje nařídit zvýšené testování, i přes požadavek některých rodičů proti tomu 
naopak někteří rodiče ostře vystupují.  

• Karanténu nařizuje hygiena, nikoliv škola, škola to neovlivní. Rozhodnutí hygieny je občas 
trochu pomalé, škola rodiče ze třídy informuje co nejdříve.    

• Pokud je dětí více než polovina ze třídy v karanténě, je povinností školy zajistit pro ně 
distanční výuku. Bude to fungovat podobně, jako to bylo na jaře. Budou určené hodiny 
online a pak bude samostatná příprava. Nepočítá se s kompletní online výukou v rozsahu 
celého rozvrhu, škola to nepovažuje za únosné pro děti ani pedagogy.  

• Karanténa je na 14 dní.  

• Pokud přesáhne počet dětí v karanténě určitý objem, bude zavřená celá škola.  
 

12. DALŠÍ ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ  
Datum dalšího zasedání je 15. 2. 2022.  

 
Zasedání skončilo v 20.27 hod.  
 
V Praze dne 21. září 2021. 
 
 
………………………………    ……………………………….. 
Lenka Neuvirtová   Jana Mašínová 
zapisovatelka     předsedkyně zasedání 
 
 
Příloha: Listina přítomných s jejich podpisy 
 

KONTAKTY RADY RODIČŮ 

Předsedkyně: Jana Mašínová – jana.masinova@gmail.com 

Tajemnice:  Jana Knappová – jana.hradecna@email.cz 

Pokladní:  Lenka Neuvirtová – lenka@neuvirt.eu 

Akční skupiny:   RR pro jídelnu 
RR pro zahradu 
RR pro nadané děti 

Webové stránky: https://www.fzs-chlupa.cz/rada-rodicu/ 

 
BANKOVÍ ÚČET 

Číslo účtu: 2401865258 / 2010 

VS: Číslo třídy (např. 1A = 11, 5C  = 53) + číslo žáka v třídním výkazu) 

 


